

Unit No. B-10-5, Level 10, Block B, Pusat Perniagaan Viva(Menara Uncang Emas), No. 85, Jalan Loke Yew, 55200, Kuala Lumpur.

≅: +603-9200 9988글: +603-9200 4566⊠: info@sklsba.org.my€: www.sklsba.org.my

第 27 届 (2025-2027) 执行理事会选举提名表格 Nomination Form For Election Of The 27th Term (2025-2027) Exco

本公司是雪隆文具书业公会永久会员, 兹提名

Our company is a Life Member of Selangor & Kuala Lumpur : Stationers & Booksellers Association we nominate

竞选本会第27届(2025-2027)年度新届执行理事。

as the Executive Member of the 27th Term (2025-2027) Executive Committee.

提议人/PROPOSER	
姓名/Name:	会员编号/Membership No:
公司宝号/Company's Name:	
签署/SIGN :	日期/Date :
附议人/SECONDER	
姓名/Name:	会员编号/Membership No:
公司宝号/Company's Name:	
签署/SIGN :	日期/Date :
候选人同意提名书 Nomination Form agreed by Candidate	
本人 同意接受提名竞选雪隆文具书业会第 27 届执行理事会执行理事。	
I agree to be nominated as Executive Member of 27 th Term EXCO.	
公司宝号/Company's Name:	
会员编号/Membership No :	
候選人簽名 Candidate's Signature	日期/Date:

注释/NOTES:

- 1. 候选人资格: 所有候选人必须是永久会员。
 - Only Life Members are eligible to be candidates
- 2. 提议人及附议人资格:他们必须是公司正式代表。
 - Proposer & Seconder must be Company's Official Representatives of Life Members
- 3. 提议人,附议人和候选人必须是永久会员公司正式代表,三者必须在表格上签名方为有效。填妥的提名表格必须在 2025 年 5 月 5 日 (星期一) 下午 5 点正电邮至 info@sklsba.org.my 或传真至+603-92004566 本会秘书处。
 - Proposer, seconder & candidate must be Life Member & Company's Official Representatives. All nomination forms must be signed by proposer, seconder & candidates of Life Member before 5th May 2025 (Monday) 5:00PM email to info@sklsba.org.my or fax +603-92004566 to the Secretariat of SKLSBA.
- 4. 每位永久会员可提名或附议 21 位候选人,如表格不够,请自行复印。
 - Each Life Member can nominate or propose 21 candidates, please photocopy for additional forms if not enough.